
Jest porozumienie w sprawie Stadio della Roma!

News - ASRoma.pl

Na wczorajszym, późno wieczornym spotkaniu, w którym udział wzięli

przedstawiciele Ratusza i Romy, osiągnięto porozumienie, w sprawie

realizacji projektu budowy stadionu w Tor di Valle.

Potwierdzają to słowa pani Burmistrz Raggi: "Z projektu wyeliminowane zostały trzy

wieże; kubatura zostanie pomniejszona o połowę a nawet o 60% w części

odnoszącej się do parku biznesowego. Oczywiście będą zachowane najwyższe na

świecie standardy budowy; projekt zabezpiecza X dzielnica przed zagrożeniem

powodziowym; dojdzie też do renowacji linii kolejowej Roma-Lido. Mamy

zrewolucjonizowany projekt stadionu Romy i przekształcony w okazję dla Rzymu.

Zawsze mówiłam, że będziemy sprzyjać realizacji budowy stadionu ale w granicach

prawa i z uwzględnieniem dobra naszego miasta i jej mieszkańców. Udało nam się.

Uniknęliśmy monstrualnego projektu, odziedziczonego po poprzedniej administracji.

Narodzi się w Tor di Valle stadion nowoczesny, przyjazny dla środowiska, wyjątkowy

z punktu widzenia zastosowania nowych technologii, ale przede wszystkim będzie

tutaj dużo więcej pracy. A wszystko to z poszanowaniem środowiska i naturalnego

terenu".

Dyrektor Generalny Romy, Mauro Baldissoni, również potwierdził osiągnięte

porozumienie: "Nie ma żadnych problemów, dlatego chcę podziękować pani

Burmistrz za to, że dzisiaj, tutaj, wszyscy jesteśmy szczęśliwi. Zaproponowaliśmy

dostępności do dokonania zmian w projekcie. Jesteśmy bardzo dumni i szczęśliwi, że

poprawiliśmy wspólnie projekt, który pozwala w mieście rozpocząć poważną

inwestycję, z której wszyscy będziemy dumni. To historyczny dzień nie tylko dla

Romy ale dla całego Rzymu. Koncert marzeń zaczyna się spełniać".
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